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Starosta MČ Praha 5

Štefánikova 13, 15

Petice podle §1 zákona č. 85/1990 o právu petičním.

Věc: Modré zóny na Malé Straně PS a neinformovanost občanů

Vážený pane starosto,

z článku v MF DNESze dne 9.11.2011 jsem se dozvěděli, že v létě 2012 budou na Praze S, tedy i

v oblasti Malé Strany zóny placeného parkování.

Naše radost však byla zkalena dodatkem z neoficielního zdroje, že MČ Praha 5 má v úmyslu zřídit

v oblasti hranice mezi Pl a PStzv. průnikové zóny.

Praha 1- Malá Strana má nedostatek parkovacích míst. Pokud někdo tvrdí opak, ať si projde tuto

oblast po 19. Hodině.

Na Praze 5 - Malé Straně, jsme kolem půlnoci, kdy zde parkujeme pouze my, jakožto rezidenti, zjistili

2 - 3 % volných míst. Připustíme -Ii další 2% aut lidí, kteří tu nebydlí, pořád pro naše auta

potřebujeme cca 95%. V současné době se počet aut neustále zvyšuje a zvyšovat bude. Místo na

rozdávání nemáme a mít nebudeme.

Pokud MČ Praha 5 dopustí existenci průnikové zóny, budou parkovací místa poblíž hranice s Prahou 1

na Malé Straně obsazovány auty majitelů této pražské části. My nestojíme o hypotetickou, ale v praxi

vyloučenou možnost parkovat na Praze 1. Chceme parkovat tam, kde bydlíme

Budeme za první auto platit MČ 700,- Kč ročně a za své peníze chceme příslušnou proti hodnotu,

stejně tak jako občané Prahy 1,2,3,7. Chceme mít možnost zaparkovat kdykoliv, i ve všední den.

Byla zde ještě zmínka o smíšených zónách. To by znamenalo, že kdokoliv, kdo pojede na Prahu 1,

bude parkovat u nás, tedy jako nyní. O takových experimentech by se dalo uvažovat až po uplynuté

nějaké doby, kdy by se prokázalo, že přes den je v této oblasti stále 10-20% volných míst, ale ne teď!

Z velmi úsporné zprávy v poslední Pražské pětce vyplývá, že MČ Praha 5 chce prodávat parkovací

karty nejen rezidentům, ale všem občanům Prahy 5. To znamená další nárůst aut zde na Malé Straně.

Velice neradi bychom se dočkali situace na našich ulicích, která bude stejně zoufalá jako nyní a ještě

bychom za to platili! Zvažte prosím ještě jednou tento krok.

Žádáme Vás, Vážený pane starosto, o zavedení klasických modrých zón v oblasti Malé Strany Prahy S,

bez jakýkoliv přívlastků, diskriminující nás, Vaše voliče.

Vážený pane starosto, informovanost občanů Prahy 5 je žalostná. Médiem, které by nás mělo

informovat, by měla být především Pražská pětka. Tento časopis by nám měl přinášet informace o



záměrech a plánech zastupitelstva Prahy 5 a chystaných dopravních výlukách, chystaných

výkopových pracích a podobně. Informace předem, nikoliv ex post, abychom nebyli stavěni před už

hotovou věc, jak se děje nyní.

Dále bychom uvítali zveřejnění komu a za jakých podmínek bude vydána parkovací karta, kde a za

kolik.

Vážený pane starosto, děkujeme za pochopení a věříme, že uvedené problémy ve vzájemné

spolupráci lze řešit.

Petiční výbor ve složení:
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